
 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

Der indkaldes til møde om Møde nr. 

Skolebestyrelsesmøde 6 

Mødedato Mødested  Møde start/slut 

8. marts 2016 Mødelokalet 1.sal 17.00-19.00 

 

Deltagere 

Jacob Bøgh, Jacob Kuhn, Jan Høgh Pedersen, Karin Stoltenberg, Mette Chri-

stiansen, Michael Eriksen, Rikke Fræhr Piihl,  

Christina Wittrock, Lars Bjarne Andersen, Bo Lemming,  

Elevrepræsentanter: deltager ikke ved dette møde 

 

Bemærkninger 

Fraværende: Ulla W. Nicolaysen, Louise Borg Mogensen 

Dagsorden 

 

Vi har valgt ikke at sætte principper på dette møde. 

Baggrunden er, at vi er i fuld gang med skoleårets planlægning. Vi ønsker, at 

inddrage bestyrelsen i vores pædagogiske tanker på et tidspunkt, hvor be-

styrelsen stadig har mulighed for at kunne komme med input og få medind-

flydelse på kommende skoleårs planlægning. 

Derudover vil Louise gerne selv være til stede, når der udarbejdes principper 

for skolens virke. 

 

1 Opfølgning og god-

kendelse af referat  

Punkter til evt. 

 

 

Godkendt 

 

2 Nyt fra formand og 

skolebestyrelsen 

Brugernævnsmøde 

Skolefest 

 

Brugernævnsmødet 

Teknisk servicemedarbejder var et stort 

indhold. Skolebestyrelserne fik sagt hvor 

vigtigt det er, at de er til stede og kan 

løse de opgaver hurtigt som kan løses. 

Elevkvotienten i Kolding kommune er 21. 

Der er fokus på at den skal øges. Hvor-

dan vides ikke, men det er målet. Det 

skal undersøges, hvordan målet kan nås. 

(Referatet sendes ud så alle kan se på 

det til næste møde, medarbejder rep. 

siger de er lidt presset med at nå at for-

berede til møderne er i dialog med ledel-

 

Harte Skole 

 

Dato 020316 

Udsendt af 

Louise Mogensen 

 

Afbud til 

Louise Mogensen 

Direkte telefon 79 79 79 45 

E-mail lobm@kolding.dk 
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sen.) 

 

Skolefest 

Huskeliste: 

Jan Høgh Pedersen kontakter Freddys 

udlejning / leje af hal. 

Livstræets krone skal huskes. 

Fælles ting hvad skal det være? 

Karin Stoltenberg sender forslag ud til 

ekstra møder i slut marts / står for koor-

dination af tilmeldinger. 

 

3 Nyt fra skolen/ BL 

Orientering om BUF’s 

holdning til § 16.b, som 

skolebestyrelsen har 

søgt dispensation for. 

 

Skoleårets planlæg-

ning. 

 

Der har været et ekstra MED møde med 

deltagelse af BUF.  

Hvor vi var ekstra inde omkring skolebe-

styrelsens ansøgning, de forstod ikke 

lige ansøgningen.  

Vi fik ekstra ord på og vi er blevet kloge-

re på hvordan vi kan organisere det i 

vores hverdag, uden ansøgningen. 

  

Skolebestyrelsen spørger indtil hvad le-

delsen tanker er? BL siger Ledelsen er 

åben for tanker. 

  

Skolebestyrelsen vil arbejde videre i an-

søgningen der er sendt afsted, næste 

step er: 

Skrevet pædagogiske begrundelser for 

ansøgningen. LA kigger på et udkast til 

næste møde. Ud fra skolens 3 værdier. 

Vi var inden omkring en fremadrettet 

opgave kunne være at skolebestyrelsen 

udarbejder pædagogiske principper på 

Harte skole. 

 

Skoleårets planlægning 

Har haft pædagogisk råd hvor medar-

bejderne er kommet med indput til sko-

leårets planlægning. 

Der er en pædagogisk dag der er lavet 

om til pædagogisk råd for at få medar-

bejderne med i processens mest muligt. 

Vi får 25 børn i den kommende 0 kl. der 

skulle desvære siges fra til 4 børn, det er 

selvfølgeligt meget trist. 

 

4 Nyt fra SFO/ LM 

Ulla har brækket foden 

og er sygemeldt frem til 

ca. 1.april. I den mel-

lemliggende periode er 

det Louise som har an-

svaret for den daglige 

- 
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ledelse af personalet.  

Den daglige drift i 

SFO’en kører efter pla-

nen.  

GLO starter den 1. 

april. Der er styr på 

det. 

 

5 Skolebestyrelsesvalg 

Hvem har I fundet? I 

skal finde de nye re-

præsentanter inden 

valgmødet. 

Der holdes valgmøde 

den 14. marts: 19.30-

20.30.  

Hvem kan deltage? LM, 

RFP, 

Dagsordnen for afte-

nen: 

Rikke fortæller om ar-

bejdet i bestyrelsen 

Kandidater kan præ-

sentere sig 

Valg: 

Der skal vælges: 

3 nye repræsentanter 

og 3 suppleanter 

Skolen informerer og 

sender invitation til 

forældrene 

 

Det er svært at finde nogen der melder 

sig, eller vil overtales til at være i skole-

bestyrelsen.  

  

Hvad gør vi nu?  

Skrive ud til alle forældre på intra fokus 

på det positive, vi har brug for dig nu 

udfra den nye skolestruktur. Rikke Fræhr 

Piihl, laver et skriv som sendes ud. 

Hvad gør vi fremadrettet? 

Hvormange skal der være?  

Vigtighedden af at have en skolebesty-

relse? 

 

6 Program for lærings-

ledelse/BL 

Baggrund 

Hvad viser T1 forældre 

og elevbesvarelser 

 

BL fremlægger hvor er vi som skole. 

  

Skolebestyrelse siger: 

Det er vigtigt at have fokus på de ting vi 

er gode til, fortætte udviklingen på de 

områder. 

Vi forventer at ledelsen er obs på hvor 

svarene har udspring. 

 

7 Regnskab for 2015 

og budget 2016/BL 

Har du spørgsmål til 

tallene, så mail til 

cbhe@kolding.dk se-

nest 4. marts. Så får du 

svar på SB-mødet. 

 

Skolebestyrelsen beder om en uddybnin-

gen af udgiftsposten på ledelse og admi-

nistrationskonto 200. 

 

8 Evt 

 

JW stopper 31. marts. 

CH kommer tilbage efter orlov 1 sep. 

  

Skolebestyrelsen har hørt at der er fru-

strationer hos forældrene i nuværende 3 

mailto:cbhe@kolding.dk
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kl. vigtigt der bliver meldt ud hvad der 

kan og status på processen. 

Ros til udmeldingen til nuværende 1.a til 

forældre ved ændring af lærerskift. 

 

Der er tydelige regler som kommunen 

følger. Derunder også os som skole= 

resurser. 

Skolebestyrelsen hører om børn der må-

ske flytter fra skolen i 5 kl lige nu, sko-

len skal være på forkant så godt som vi 

kan. 

Vigtigt vi er tydelig i processen med for-

ældrene, når der er brug for det. Vigtigt 

at være nysgerrig på, hvorfor der vælges 

at flytte sit barn efter 5 kl, når vi er en 

skole til 6 kl. 

  

 

 

 

 

 


